

СОДЕРЖАНИЕ

Стр.

1. Карапетян, С. К., Паносян, А. К., Саруханиян, Ф. Г., Гукасян Ш. Н.— О дрожжании соломы и производстве кормовых дрожжей . . .	8
2. Карапетян, С. К., Саруханиян, Ф. Г., Паносян, А. К., Гукасян Ш. Н.— Влияние дрожжеванной соломы на продуктивность животных . .	51
3. Саруханиян, Ф. Г.—Дрожжи эпифитной микрофлоры хмеля различных районов Арм. ССР	97
4. Ширзабекян, Р. О. и Авакян, С. А.—Разработка мер борьбы против бактериального увядания абрикосовых деревьев	117
5. Авакян, С. А.—Обзор болезней плодовых культур Арм. ССР .	183
6. Паносян, А. К.—К биологии корневых клубеньков лоха	147
7. Саруханиян, Ф. Г.—Микробиологические процессы созревания закавказско-швейцарского сыра	171

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Էջ

1. Ս. Կ. Կառապետյան, Հ. Կ. Փանոսյան, Փ. Գ. Սարուխանյան, Մ. Ն. Ղուկասյան—Դարձանի գրոթացման և շաքարամեղիերի արտադրության հարցի շուրջ	39
2. Ս. Կ. Կառապետյան, Հ. Կ. Փանոսյան, Փ. Գ. Սարուխանյան, Մ. Ն. Ղուկասյան—Դարձանի գրոթացման ազդեցությունն անասունների մթերատվության վրա	90
3. Փ. Գ. Սարուխանյան—Հայաստանի տարբեր շրջանների դալյուկի էպիֆիտ միկրոֆլորայի շաքարամեղիերը	114
4. Ռ. Հ. Միրզաբեկյան, Ս. Ա. Ավագյան—Միջանի ծառի բակտերիալ բառաման դեմ պայքարի միջոցառումները	128
5. Ս. Ա. Ավագյան—Հայկական ՍՍՌ-ի պտղատու կուլտուրաների էրվանդությունների ակնարկ	144
6. Հ. Կ. Փանոսյան—Փշատի (<i>Elaeagnus angustifolia</i>) արմատային պարաների բիոլոգիայի շուրջ	164
7. Փ. Գ. Սարուխանյան—Անդրկովկասի շվեյցարական (էմենթալ) պանրի հասունացման միկրոբիոլոգիական պրոցեսները	183

CONTENTS

P. P.

1. S. K. Karapetian, H. K. Panossian, P. G. Saroukhanian and M. N. Gukassian—Straw fermentation and yeast production from the straw	45
2. S. K. Karapetian, P. G. Saroukhanian, H. K. Panossian and M. N. Gukassian—The influence of the fermented straw on the animal productivity	94
3. P. G. Saroukhanian—The yeasts of epiphytic microflora of hop of the different districts of Armenian SSR	115
4. R. O. Mirzabekian and S. A. Avakian—The control measures of the withering of the apricot-tree caused by bacteria	129
5. S. A. Avakian—A review of the fruit-tree diseases in the Armenian SSR	145
6. H. K. Panossian—The biology of the root-noduls of the pshat— <i>Elaeagnus angustifolia</i>	168
P. G. Saroukhanian—The microbiologic processes of the ripening of the transcaucasian—swiss (Emmental) cheese	184

ВФ 04722. Заказ № 59. Тираж 400.

Типография Армгиза. Ереван. 1943.